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2021

Olthof, J. Gedeputeerde geeft aan dat de provincie veelvuldig contact heeft met de 
bewoners. Zij probeert alle vragen die worden gesteld zo goed en zo kwaad 
mogelijk te beantwoorden. Wellicht zijn niet alle vragen (naar tevredenheid) 
beantwoord. Naar aanleiding van de inspraak van mevrouw Valent zal 
gedeputeerde nogmaals specifiek nakijken welke vragen eventueel nog niet 
zijn beantwoord.

Gedeputeerde benadrukt dat hij op dit moment niet de bevoegdheid heeft om 
Kooksgasfabriek 2 te sluiten. Eind september komt hij met een toelichting.

Samen met het ministerie zal bekeken worden waar de hiaten zitten, op welke 
punten aanscherping kan plaatsvinden en welke partijen/routes hiervoor nodig 
zijn (Europa of enkel Nederlandse regelgeving).

Gedeputeerde Olthof antwoordt dat Tata 2030 als einddatum heeft opgegeven 
waarop de nieuwe fabriek staat. FNV en werkgroep Zeester hebben duidelijk 
aangegeven dat het sneller kan (2025). Gedeputeerde heeft toegezegd dat hij 
vanuit de provincie de maximale inspanning zal verrichten, met Tata en alle 
overige betrokkenen, om het proces zo snel mogelijk te laten verlopen. Hij wil 
derhalve de komende tijd in kaart brengen wat er nodig is om zo snel mogelijk 
te kunnen overstappen op de nieuwe techniek. Met andere woorden, 2030 is 
ook voor gedeputeerde te ver weg. De Staten zullen hierover terugkoppeling 
ontvangen en wat gedeputeerde betreft wordt een en ander ook meegenomen 
in het plan van aanpak.

Zie brief 
1713433/1713434
van 14-10-2021
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De Staten ontvangen binnenkort vanuit Tata een concrete invulling van wat de 
Roadmap inhoudt. Het betreft niet alleen maar 65% minder stof vanuit Tata of 
85% minder geur in 2023; er zitten ook concrete maatregelen onder. 
Gedeputeerde wil bekijken hoe de toezeggingen in tijd hard gemaakt kunnen 
worden. Hoe hard is die deadline van 2023? Kan die met elkaar worden 
vastgelegd? En kunnen de resultaten vervolgens worden gemeten? De provincie 
wil op basis van de toezeggingen door Tata ook onafhankelijk kunnen 
beoordelen waar men vandaag staat en of de 65% of 85% wordt gerealiseerd. 
Met het RIVM en de ILT zal bekeken worden wat er nodig is om dit te meten. 
Ook Tata staat ervoor open om er met elkaar naar te kijken en afspraken over 
te maken. Gedeputeerde heeft de ambitie om het de komende weken verder 
uit te werken en te vertalen naar concrete acties en een plan van aanpak. Hij 
zal de Staten in het proces meenemen. 

Gedeputeerde Olthof deelt de zorg van mevrouw Gonggrijp (D66) en erkent dat 
de sfeer in Wijk aan Zee er niet beter op wordt. Daar het vertrouwen tot een 
nulpunt was gedaald, is er prioriteit gegeven aan het realiseren van concrete 
maatregelen om de gezondheid te verbeteren. Gedeputeerde ziet bij veel 
inwoners van Wijk aan Zee wel de gemene deler dat Tata niet weg hoeft. Het 
moet echter wel veel schoner en gezonder; niet in 2030, maar nú. Ook de 
gemeenten spelen een heel duidelijke rol bij de sfeer. Gedeputeerde gaat met 
hen in overleg om te bekijken of er extra steun op dit punt kan worden 
toegekend.

Thans is nog niet onderzocht waar de kooks eventueel vandaan kunnen 
worden gehaald. Indien de Staten daar behoefte aan hebben, kan deze 
informatie bij Tata en/of de specialisten worden opgevraagd.



Openstaande toezeggingen Leefbaarheid, Gezondheid en Milieu – voor commissie NLG 25-10-2021

Gedeputeerde heeft het Rijk opgeroepen om met elkaar op het gebied van de 
gezondheid het maximaal toelaatbaar risico te bepalen. Anders wordt er van 
incident naar incident en van onderzoek naar onderzoek gehobbeld en heeft 
de provincie geen instrumenten om te kunnen handhaven. De heer Roosendaal 
(VVD) vraagt wanneer gedeputeerde hier duidelijkheid over denkt te hebben.
Gedeputeerde Olthof kan nu geen termijn noemen, aangezien hij de impact 
ervan nog niet kan overzien. Hij zal de Staten echter meenemen in de 
voortgang van de gesprekken met het Rijk. 

Actualiteit
inzake het 
RIVM- rapport 
over de uitstoot 
van PAK's en 
lood door het 
fabriekscomplex 
van Tata Steel.

PS 13-09-
2021

Olthof, J. Zoals toegezegd volgt de beantwoording van de twee technische vragen van de 
PvdD aan het eind van deze maand.

Motie 148 SP 50PLUS/PvdO en de PvdD: 
Tata deadline is zeer belangrijk.
Ik doe de toezegging dat daar waar het gaat over maatregelen en ambities, er 
een termijn aan gekoppeld moet zijn. 

Motie 150 betreft het vervolgonderzoek bij kinderen. We zijn in overleg met de 
IJmondgemeenten. Gemeenten zijn eigenaar van de GGD en geven de GGD zelf 
opdracht. Ik ga binnen het Bestuurlijk overleg met de IJmondgemeenten 
bespreken wat mogelijk is. Daarmee voldoe ik feitelijk aan de motie. Ik ga 
kijken wat de GGD hierin zou kunnen doen en wat er al loopt. 
Ik bespreek dit met mijn collega’s van de gemeenten.

Zie brief 
1713433/1713434
van 14-10-2021

Voortgangsrapp
ortage 
Programma Tata 
Steel 2020-
2050 incl. 
afdoeningsvoors

NLG 30-08-
2021

Olthof, J. Statenlid Kostic (PvdD) vroeg terecht wanneer het juridisch onderzoek naar de 
mogelijkheden om het voorzorgsbeginsel toe te passen, kan worden verwacht. 
Gedeputeerde Olthof antwoordt dat eind september een memo zal worden 
toegezonden.

Statenlid Kostic vroeg voorts naar een overzicht van wet- en regelgeving. De 
provincie wil graag aanvullende regelgeving op het gebied van ZZS, cumulatie 

Zie brief 
1713433/1713434
van 14-10-2021
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tel Motie 25-
2021

Informatievoorzi
ening VTH bij 
provinciale 
bedrijven d.d. 
24 augustus 
2021

en piekbelasting. Gedeputeerde Olthof gaat bekijken hoe een en ander het 
beste in beeld kan worden gebracht (op stofniveau of anderszins). 

Op de vraag hoe de resultaten meetbaar gemaakt worden, antwoordt 
gedeputeerde dat via de luchtmeetnetten en eNose-netwerken een effect van 
de ingrepen zichtbaar zal moeten worden. Die resultaten zullen met PS worden 
gedeeld.

Uitvoeringsplan 
2021 Schone 
Lucht Akkoord 

NLG 30-08-
2021

Olthof, J. Tot slot oppert mevrouw Jellema (PvdA) een voorstel c.q. idee ten aanzien van 
de Gezonde Leefomgeving. In de presentatie van hedenmorgen werd gezegd 
dat het onmogelijk is om de gezonde leefomgeving als uitgangspunt voor alles 
te nemen. Waarom kan dat niet? Is het mogelijk om het item Gezonde 
Leefomgeving te laten terugkomen en aan te stippen in alle relevante 
voordrachten, zoals thans ook steeds een klein item aan Europa wordt gewijd? 
Hoe staan GS en de commissie hiertegenover? De Partij van de Arbeid zou 
hiertoe eventueel een initiatiefvoorstel kunnen indienen. 
Gedeputeerde Olthof merkt op dat hij de ambitie van mevrouw Jellema deelt. 
Gedeputeerde kan echter niet namens het hele college de toezegging doen dat 
het in alle relevante voordrachten expliciet wordt opgenomen. Hij hoopt dat 
mevrouw Jellema hem tot de eerstvolgende Statenvergadering a.s. de 
gelegenheid biedt om na te gaan wat een dergelijke toezegging behelst en 
hoever die reikt. Mevrouw Jellema (PvdA) heeft begrip voor het antwoord van 
gedeputeerde Olthof en zal hem niet over de kling jagen. Zij stelt voor om er 
contact over te onderhouden en het tijdens de eerstvolgende 
commissievergadering wederom te bespreken.
Gedeputeerde Olthof kan zich in dat voorstel vinden en komt er zo spoedig 
mogelijk bij de Statenleden op terug.

Bij de rondvraag in 
NLG 20-09-2021 
informeert mevr. 
Jellema naar haar 
voorstel ten aanzien 
van de gezonde 
Leefomgeving. 
Gedeputeerde Olthof 
antwoordt dat hij het 
onderwerp gezonde 
leefomgeving 
conform toezegging 
breed zal bespreken 
binnen GS. 
Hij komt er derhalve 
bij de Staten op 
terug.
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Gedeputeerde is het met mevrouw Gonggrijp eens dat er meer kansen liggen 
op het gebied van communicatie om te zorgen dat de gedragsverandering nog 
beter beklijft in de samenleving.
Mevrouw Gonggrijp (D66) vraagt of zij hieruit mag concluderen dat 
gedeputeerde bereid is om de komende tijd meer naar communicatie te kijken?
Gedeputeerde Olthof antwoordt dat het onderdeel communicatie sowieso altijd 
op de agenda staat. Bekeken zal worden of de provincie nog meer kan doen 
om een gedragsverandering te stimuleren. 

Rondvraag over 
Omgevingsdiens
ten (D66, L. 
Gonggrijp)

NLG 30-08-
2021

Olthof, J. Mevrouw Gonggrijp (D66) merkt op dat bedrijven de plicht hebben om 
energiebesparende maatregelen te nemen. Het is de taak van de OD's hierop te 
controleren. Graag hoort D66 in hoeverre de controle op dit specifieke punt 
verloopt. Mevrouw Gonggrijp (D66) bedankt gedeputeerde voor diens 
beantwoording. Hij geeft aan dat er met veel bedrijven die onder het bevoegd 
gezag vallen, afspraken worden gemaakt. Wordt er echter ook op 
gecontroleerd dat die afspraken daadwerkelijk gestalte krijgen?
Gedeputeerde Olthof antwoordt dat als er maatregelen in de vergunning zijn 
opgenomen, er tijdens de controle wordt bekeken in hoeverre aan die 
verplichtingen wordt voldaan. Wat de communicatie betreft, zal gedeputeerde 
bekijken wanneer en hoe de provincie hierover een terugkoppeling kan geven.

Statenlid Kostic (PvdD) heeft een vervolgvraag. Op de website van Noord-
Holland staat dat de wet bedrijven die veel energie verbruiken, verplicht om 
besparingsmaatregelen te nemen die zich in 5 jaar terugverdienen. Op dit 
moment voldoet slechts 9% van de bedrijven in Noord-Holland volledig aan 
deze plicht. Kan gedeputeerde Olthof hierop reflecteren als hij met een update 
komt? Is dit percentage nog steeds actueel?
Gedeputeerde Olthof zal een en ander verifiëren en er op een later moment bij 
de commissieleden op terugkomen.
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Zienswijze 
Eerste 
begrotingswijzig
ing 2021, 
Ontwerpbegroti
ng 2022 en 
Jaarstukken 
2020 
Omgevingsdiens
t 
Noordzeekanaal
gebied (NZKG)

PS 05-07-
2021

Olthof, J. Statenlid KOSTIÇ (PvdD): Stel dat gemeenten het wel willen, maar er de 
financiën niet voor hebben. Bent u er dan op tegen dat de provincie op andere 
wijze het traineeship helpt op te starten?

Als het gaat om de financiële gevolgen dan zal ik vragen aan de 
Omgevingsdienst om een overzicht voor de commissiebehandeling te leveren.

Uitkomsten 
inventarisatie 
ZZS uitvraag

NLG 21-06-
2021

Olthof, J. Mevrouw Koning-Hoeve (CDA):
De provincie en de OD's hebben moeite om de inventarisatie bij 
afvalverwerkende bedrijven goed in beeld te krijgen. Er is sprake van een 
landelijke harmonisatie van de uitvraag bij afvalbedrijven. Kan deze binnen 
afzienbare tijd worden gerealiseerd? Wat is het 
tijdspad? En hoe wordt ervoor gezorgd dat de geharmoniseerde uitvraag ook 
echt effectiever zal 
zijn en zal gaan leiden tot een hoge respons op de uitvraag naar ZZS?
Gedeputeerde Olthof geeft aan dat hij het exacte tijdspad nog niet helemaal 
helder voor ogen heeft, maar dat er volop aan wordt gewerkt. Hij zal alsnog 
later kunnen aanleveren wanneer wat verwacht wordt. De 
afgasbehandelingsinstallatie bij Tata moet in september worden opgeleverd. 
De provincie zal daarop handhaven en erop toezien dat het ook daadwerkelijk 
gebeurt.
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In antwoord op de vragen van mevrouw Er herhaalt gedeputeerde Olthof zijn 
toezegging dat GS na de zomer komt met voorstellen over de VTH-rapportage. 
Bekeken wordt hoe de ZZS daarin een plek kunnen krijgen.

Discussienotitie 
PvdD over 
capaciteit en 
functioneren 
OD's aan de 
hand van o.a. 
het rapport van 
Commissie Van 
Aartsen 
en Rapport 
Adviescommissi
e 
Vergunningverle
ning, Toezicht 
en Handhaving 

NLG 21-06-
2021

Olthof, J.
Stigter, E

Gedeputeerde Stigter vond de bijdrage van collega Olthof buitengewoon 
adequaat. Bij een aantal vragen die door PS zijn gesteld, viel het gedeputeerde 
Stigter echter op dat het beeld wordt neergezet als ware de Omgevingsdienst 
een soort administratieve organisatie. Dat is onjuist. De inzet van de 
Omgevingsdienst is heel breed. Het is deels administratief en soms ook op het 
terrein van data-analyses. Veelal betreft het echter taken "on the plant", zoals 
het uitvoeren van controles en metingen. Gedeputeerde wil voornoemd 
misverstand graag wegnemen. Het idee is al eerder geopperd om het feitelijk 
te gaan bezien en een werkbezoek te organiseren om te ervaren hoe zo'n 
controle eruitziet (bijvoorbeeld bij Tata). Dan gaat het iets meer leven en wordt 
het beeld rechtgezet over wat een Omgevingsdienst wel en niet doet op dat 
vlak. Gedeputeerde hoopt dat aan de hand daarvan wat meer nuance 
terugkomt. Gedeputeerde nodigt de Staten uit tot (het organiseren van) een 
dergelijk werkbezoek.

Op 4 oktober 2021 
zijn Statenleden, 
duo-
commissieleden en 
fractiemedewerkers 
met gedeputeerden 
Olthof en Stigter 
op werkbezoek 
geweest bij OD 
NZKG in Wijk aan 
Zee, waarbij ook 
een bezoek is 
gebracht aan het 
Tata terrein.

Voordrachten 
omgevingsdiens
ten: Jaarstukken 
en 
resultaatbestem
ming 2020, 
Begrotingswijzig
ing 2021, 
Kadernota en 
begroting 2022

NLG 07-06-
2021

Loggen, C.
(water)

PS vormen uiteindelijk het kaderstellend orgaan met budgetrecht. 
Gedeputeerde is wel bereid om het in kaart te brengen. Hij schetst kort de 
geschiedenis. Bij het overdragen van de taken aan de OD heeft de provincie 
destijds al een schouw genomen om te bezien welke extra taken er overgaan. 
Daar zijn ook de bijbehorende middelen voor gegeven. Gedeputeerde was 
derhalve enigszins verbaasd over de aanbevelingen in het rapport. Om die 
reden wordt het gesprek aangegaan. Als een dergelijk signaal ook van de 
directie van de OD komt, dan zal met elkaar bekeken worden wat er nodig is 
en welke budgetten daaruit voorvloeien. Gedeputeerde komt er in dat geval bij 
de Statenleden op terug.

Bij de rondvraag in 
NLG
20-09-2021stelt 
Statenlid Kostic de 
vragen opnieuw aan 
de orde. 
Gedeputeerde Olthof 
geeft aan dat hij de 
antwoorden thans 
niet paraat heeft. 
E.e.a. is ook in PS 
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4.a.1 
Zienswijz

e begroting 
2022 
Omgevingsdiens
t NZKG 
4.a.2 

Zienswijz
e begroting 
2022 
Omgevingsdiens
t IJmond 
4.a.3 

Zienswijz
e 1ste 
begrotingswijzig
ing 2021, 
ontwerpbegrotin
g 2022, 
Jaarstukken 
2020 en 
resultaatbestem
ming 2020 van 
de OD NHN 
4.a.4 

Zienswijz
e Provinciale 
Staten op 1ste 
begrotingswijzig

Olthof, J.

De heer Mangal (DENK) sluit zich grotendeels aan bij de woorden van de 
commissieleden die hem zijn voorgegaan. Tijdens de technische briefing heeft 
de heer Mangal een vraag gesteld over de IT-kwaliteit van de medewerkers. Als 
voorbeeld noemde hij Waternet. Het antwoord luidde dat de OD's niet over 
Waternet gaan, maar wel over de waterkwaliteit. Hoe verhoudt zich dat tot 
elkaar, mede gelet op het rapport van de Randstedelijke Rekenkamer? De OD's 
houden voorts toezicht op bruggen, sluizen en gemalen. Momenteel is een 
technisch probleem aan de orde met het 3G-netwerk, dat volgend jaar wordt 
uitgefaseerd. De heer Mangal verwacht dat Waternet niet de enige instantie zal 
zijn die daar hinder van zal ondervinden. Ook andere gemalen die buiten 
Waternet vallen, zullen daarmee te kampen hebben. Hebben de OD's 
voldoende capaciteit en geld om dit soort problemen op te lossen of in ieder 
geval te controleren?
Gedeputeerde acht het goed om het signaal dat de heer Mangal afgeeft, aan de 
orde te stellen in zijn bila's met de dijkgraven.

Gedeputeerde Olthof kan de Statenleden in ieder geval toezeggen dat de 
provincie heel goed bekijkt wat er uiteindelijk nodig is voor de inzet, wat het 
kost en welke kwaliteit daarvoor nodig is. Vervolgens zal zij daarnaar 
handelen. 
Zowel gedeputeerde Olthof als gedeputeerde Stigter zullen hun inbreng 
leveren wat betreft de kwaliteit en hun zorgen hierover uitspreken. Voorts 
zullen zij er bij de gemeenten op aandringen om hun verantwoordelijkheid te 
blijven nemen voor de taken die er liggen.
Anderzijds zit gedeputeerde Olthof in het IPO aan tafel met de staatssecretaris 
over onder meer de woon- en bodemtaken en de financiële 
verantwoordelijkheid van het Rijk in dezen. Uiteindelijk is het Rijk 
stelselverantwoordelijk en zal het de juiste en voldoende financiële middelen 

aan 
de orde geweest en 
Statenlid Kostic 
(PvdD) heeft 
voornoemde 
vragen ook aan 
gedeputeerde 
Loggen gesteld. 
Gedeputeerde 
Olthof neemt de 
vragen derhalve 
mee en er zal op 
worden 
terugkomen.
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ing 2021, 
ontwerpbegrotin
g 2022 en de 
voorlopige 
jaarstukken 
2020 van de 
OFGV 

Stigter, E. 

beschikbaar moeten stellen om de huidige taken en nieuwe taken die 
voortvloeien uit de Omgevingswet goed te blijven uitvoeren.

Ook op het stikstofdossier zijn er veel ontwikkelingen. GS onderschrijven de 
waarschuwing dat er snel landelijke duidelijkheid moet komen over de keuzes 
die op dit terrein gemaakt gaan worden. Een demissionair kabinet werkt in 
dezen helaas vertragend. In het IPO en verschillende andere gremia met het 
Rijk wordt het onderwerp echter steeds geagendeerd teneinde er zo snel 
mogelijk duidelijkheid over te krijgen.

Op het moment dat een meerderheid van de leden van de Gemeenschappelijke 
Regeling er echter voor kiest om zo'n traineeship niet te starten, vindt 
gedeputeerde het niet gepast dat de provincie dat gat vervolgens gaat dichten. 
Daarmee maakt zij het immers voor zowel de gemeenten als het Rijk heel 
makkelijk om continu terug te treden.
Het is goed dat in de commissie van 9 juni, waarin wordt gesproken over de 
begroting van het IPO en de AV-voorbereiding ook de vraag wordt 
meegenomen wat de provinciale agenda op dit vlak is. Gedeputeerden Stigter 
en Olthof vinden dit vraagstuk heel belangrijk en zullen het continu in IPO-
verband agenderen, opdat het wordt opgepakt richting de overige bestuurlijke 
partners.

Voordracht 
Toepassen 
Provinciale 
Coördinatie 
Regeling project 
Everest Tata 
Steel (met 
uitnodiging van 

NLG 07-06-
2021

Stigter, E. We kiezen nu voor ondergrondse opvang van CO2, maar is het niet veel beter 
om in een keer die doorsteek te maken naar een groenere variant waarin we 
het niet opslaan, maar we gewoon staal maken zonder dat er überhaupt CO2 
vrijkomt? Dat klinkt en is ook veel aantrekkelijker. Dat is de daadwerkelijke 
stap naar een waterstofeconomie. Daar moeten we naar streven. Die variant 
heeft de meeste effecten op de gezondheid en de leefbaarheid van de 
omgeving. Hoe haalbaar is de variant echter in termen van tijd? Die vraag kan 
niet door de provincie, door GS, worden beantwoord. Er moet echt een 

is in Cie RWK aan 
de orde geweest bij 
behandeling van de 
CES in september 
2021; de Staten 
zijn “nader 
geïnformeerd” 
zoals wordt 
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de commissie 
RWK)

serieuze haalbaarheidsstudie naar die variant plaatsvinden. Dat is ook de 
voorwaarde die de provincie richting het Rijk en Tata heeft gesteld om de PCR 
te gaan toepassen. Dat betekent dat de haalbaarheidsstudie gereed moet zijn 
alvorens een definitief besluit wordt genomen rondom de toepassing van CCS. 
Dat betekent ook dat het onderzoek onafhankelijk moet zijn. De provincie is 
op dit moment nog in gesprek met Tata, het Rijk en andere partijen om het 
vorm te geven. Op het moment dat daarover meer bekend is, zal gedeputeerde 
Stigter de Staten zo snel mogelijk nader informeren.
De Statenleden mogen verwachten dat GS richting het Rijk en Tata zullen 
benadrukken dat het haalbaarheidsonderzoek heel serieus en onafhankelijk 
wordt uitgevoerd, en dat dit gereed zal zijn alvorens een definitief besluit 
wordt genomen over CCS.

aangegeven. Het is 
een RWK 
onderwerp, maar 
vanwege Tata 
destijds 
geagendeerd bij 
NLG.

RIVM 
briefrapport 
Tussentijdse 
resultaten 
gezondheidsond
erzoek IJmond

NLG 19-04-
2021 

Olthof, J. Onderhavig rapport betreft een eerste tussenrapportage. Er komt nog een 
vervolgtraject. Voorts wordt bekeken of er onder de bewoners behoefte en 
bereidheid is om mee te werken aan een dagboekonderzoek. Het RIVM heeft 
aangegeven dat dit zinvol kan zijn om een betere duiding te krijgen. De 
suggestie wordt derhalve serieus bekeken.
Voor het dagboekonderzoek wil gedeputeerde eerst in overleg met de 
bewoners om te informeren of zij bereid zijn hier hun medewerking aan te 
verlenen. Indien ergens de komende weken hierover een standpunt wordt 
ingenomen, zal gedeputeerde dit zo snel mogelijk met PS delen.

Gedeputeerde acht een vervolg nuttig teneinde nog meer informatie te krijgen. 
Daarin wordt ook de bronvermelding meegenomen. Een en ander wordt in het 
najaar verwacht. Voorts staat er nog een depositieonderzoek op de planning 
om te achterhalen wat er precies in de stof zit die in de IJmond, waaronder in 
Wijk aan Zee, neerdaalt.

20-09 Rapportage 
RIVM stofdepositie 
(B-agenda) 
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De heer Mangal (DENK) vraagt of reeds gesproken wordt over een 
luchtzuiveringsinstallatie en of die op elke school in de omgeving van Tata zal 
worden geïnstalleerd.
Gedeputeerde Olthof meent dat er breed gesproken wordt met de directie van 
de school en de GGD over wat er nodig is op de scholen. De laatste stand van 
zaken en nadere details zal hij opvragen bij zijn collega in Beverwijk. 
Gedeputeerde Olthof geeft aan dat GS regelmatig overleg voeren met de drie 
wethouders van de IJmond over dergelijke vraagstukken. In dezen heeft de 
wethouder van Beverwijk het opgepakt. Gedeputeerde zal bij hem informeren 
hoe de gesprekken met de scholen en GGD zijn verlopen, naar welke 
maatregelen wordt gekeken en wanneer daar iets over verwacht mag worden.

De vraag over het voorzorgsbeginsel ontvangt gedeputeerde vaker. Teneinde 
die discussie in de toekomst tegen te gaan, acht hij het verstandig om ook 
eens juristen te laten kijken naar de mogelijkheden en de beperkingen.

Statenlid Kostic (PvdD) herhaalt haar vraag of de gedeputeerde op schrift 
concreet kan maken welke wet- en regelgeving hem in de weg staat om 
bijvoorbeeld de lekkende Kooksfabriek 2 zo snel mogelijk stil te leggen. Waar 
liggen de beperkingen?
Gedeputeerde Olthof zegt toe deze vraag te zullen toevoegen aan alle 
technische en schriftelijke vragen die zijn gesteld. In de brief van GS aan de 
staatssecretaris wordt er overigens al wat over gemeld. Het college zal het 
echter wat nader specificeren richting de Staten.

Zie brief 
1713433/1713434
van 14-10-2021

Zie brief 
1713433/1713434 
van 14-10-2021

Actualiteit 
inzake de brief 
van de ILT over 
inventarisatie 
van Zeer 

PS 12-04-
2021

Olthof, J. Tata refereert aan een vergunning, die in 2003 is afgegeven, en op basis 
waarvan Tata die (kwik)lozing mag plegen. Die vergunning en bijbehorende 
stukken zijn bij de Omgevingsdienst aangeleverd. Die worden nu beoordeeld. 
Ik verwacht daarover op korte termijn duidelijkheid. Klopt dat, of klopt dat 
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Zorgwekkende 
Stoffen bij Tata 
en de recente 
brand.

niet? In hoeverre zijn die kwiklozingen wel of niet vergund? Ik hoop u daarover 
snel meer informatie te kunnen geven.

Toekomstige 
wijzigingen in 
Gemeenschappe
lijke Regeling 
(GR) en 
wijziging 
gemeenschappe
lijke regeling 
OD NHN

NLG 15-03-
2021

Olthof, J. 
Stigter, E.

Gedeputeerde Stigter antwoordt dat de juridische wijzigingen reeds worden 
bijgehouden in de "was/wordt-lijst". Hij zegt echter toe dat bij toekomstige 
wijzigingen in de GR een versie zal worden verschaft die ook voor niet juridisch 
onderlegden goed leesbaar is en waarin ook de consequenties voor PS zullen 
worden toegelicht.  Aan Statenlid Kostic (PvdD) zegt gedeputeerde toe om 
richting de OD het verzoek mee terug te nemen om in het brede spectrum aan 
werkzaamheden van de OD ook de term "gezondheid" op te nemen.

Rapport 
Randstedelijke 
Rekenkamer 
'stof tot 
nadenken''

NLG 11-02-
2021

Olthof, J. V.w.b. het mandaatbesluit met de OD NZKG merkt gedeputeerde op dat n.a.v. 
het Rekenkamerrapport bekeken zal worden waar het nog aangescherpt kan 
worden. Hij hoopt voor de zomer met een update van het mandaatbesluit naar 
PS te komen, waarbij heel nadrukkelijk naar de aanbevelingen van het 
Rekenkamerrapport zal worden gekeken. Gedeputeerde bevestigt dat GS alle 
aanbevelingen overnemen.   Het college heeft overigens bij de OD uitvraag 
gedaan wat nodig is om de stappen te kunnen te zetten en om het programma 
Tata en de Uitvoeringsagenda waar te maken. Daar heeft de OD een opgave 
voor verstrekt. Dit heeft uiteindelijk geleid tot het bedrag van 2,8 miljoen euro. 
Indien zich iets voordoet waardoor het bedrag niet voldoende blijkt, dan zullen 
GS het opnieuw beoordelen. Op dit moment is daar geen sprake van.   De VVD 
vroeg naar een gelijk speelveld. Gedeputeerde erkent dat Tata veelal de 
maatschappelijke discussie over VTH-taken domineert. Noord-Holland kent 
ruim 140 Brzo-bedrijven waar de provincie ook controleert. Tata heeft 
aangegeven dat het strengere wet- en regelgeving liever opgelegd krijgt vanuit 
Europa, zodat die voor alle vergelijkbare bedrijven geldt en niet sec voor Tata. 
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Gedeputeerde denkt dat het terecht is om de strengere regels via de BBT op te 
leggen, want dan gelden die uiteindelijk voor alle spelers in de markt. 
Gedeputeerde bevestigt derhalve dat er wordt gestreefd naar een gelijk 
speelveld.   De provincie gaat zowel via het Rijk als haar eigen lobbytraject in 
Europa aanhangig maken dat voor een aantal BREF's een actualisatie moet 
plaatsvinden. Statenlid Kostic (PvdD) vraagt of die lobby snel kan worden 
opgestart en of gedeputeerde PS daar regelmatig van op de hoogte wil houden. 
Gedeputeerde Olthof is daar uiteraard toe bereid. Maandelijks is er de VTH-
brief. Er wordt thans bekeken hoe die kan worden geüpdatet zodat die voldoet 
aan de huidige wensen van PS. Daar zullen GS bij PS op terugkomen.

Brief over 
verdeling 
verantwoordelijk
heden tussen 
gemeente, 
provincie en 
O.D.

NLG 25-11-
2019

Stigter, E. De specifieke situatie van het terugtrekken van een gemeente  uit de O.D. 
speelt al lang. Wat dit financieel betekent voor Schagen en de achterblijvende 
deelnemers, is nog niet bekend. Staten zijn hier niet actief over geïnformeerd, 
sommige stukken waren wel openbaar. Gedeputeerde vindt het verstandig om 
hierover een brief aan de Staten te sturen. Het gaat om plustaken en het is een 
verschil van inzicht tussen de OD en het gemeentebestuur van Schagen. Dit is 
de aanleiding geweest om de Gemeenschappelijke Regeling voor de 
achterblijvers zo te wijzigen, dat er geen miscommunicatie meer is in het geval 
van uittreding. Met deze wijziging zou dat moeten zijn dichtgetimmerd.  (…) 
Gedeputeerde Tekin zal in de brief zetten hoe de verantwoordelijkheden 
liggen. Deze taken worden door de gemeente teruggenomen, zoals in de 
situatie voor het OD. De brief schetst de afgelopen twee jaar.

Zie brief 
1302076/1328570 
van 10 december 
2019 
(C-agenda 16 
januari 2020); 
“beantwoording 
vragen commissie 
NLG 25 november”.

Publiceren op 
Overheid.nl 
door OD's

NLG 25-11-
2019

Tekin Nav Rondvraag van den Heuvel over brief van St. Rust bij de Kust  De 
organisatie had een goed punt over het publiceren door de OD’s op 
overheid.nl. Dat is belangrijk voor de herkenbaarheid en de vindbaarheid. 
Gedeputeerde laat dit ambtelijk uitzoeken. Zodra hij het antwoord heeft, zal hij 
de commissie daarover informeren.


